
Foredrag på nausten for internationalt publikum

Ind imellem bliver vi kontaktet af folk der har lyst til høre om hvordan fortiden var i Dan-
mark samt hvordan vi har genskapt noget af atmosfæren fra den tid.

En gruppe mennesker fra 
et stort internationalt firma i 
området havde valgt at høre 
nærmere om vore forfædre, 
vikingerne, samt det gode 
skib Sebbe Als og få noget 
at spise på nausten. Der 
var danskere, amerikanere, 
tyskere, en fra shanghai, en 
fra italien samt flere andre 
nationaliteter.
Vi mødtes med dem på 
nausten kl. 18.45 i fuldt 
solskin - et rigtig dejligt vejr. 
Humøret var højt og der blev 
snakket og spurgt lystigt til 
den “mærkværdige” bygning 
og så nød man den dejlige 
natur.
lidt senere dukkede en tysk slagter op og stillede an med en stor grill. Optændingen var lidt speciel 
idet han fiskede en stor gasbrænder op og så var det fuldt blus på - det virkede og snart sendte 
et stort lækkert udvalg af kød en liflig duft ud i området. Der blev spist, snakket og hygget over 
maden og ved 21 tiden gav jeg så et foredrag om vor historie, mål og virke samt bedrifter. 

Interessen var stor, da det ikke var noget de 
var vant til hvor de kom fra. Efter foredraget var 
spørgelysten stor. Enkelte havde været med før - 
en for 18 år siden og det huskede han tydeligt.



Efter at have nydt det smukkede aftenlys over 
vandet blev deltagerne afhentet - beriget med en 
uforglemmelig oplevelse fra Danmark. Vi ryddede 
de sidste småting på plads og lukkede af, en de-
jlig aften var til ende.

Hilsen
Steen Weile

Et smukt farvespil, både på himlen og i vandet 
gav en fin afslutning på aftenen.


